
Referat 

 

— 
Munkevænget 2 

6000 Kolding 

kolding.dk 

 

 
Stine Kirk Jensen 

79 79 78 42 
29 23 26 98 

stije@kolding.dk 

Skolebestyrelsesmøde 
9. april 2024 

— 

Mødedato 

15. april 2024 

Mødested 

Det store personalerum i Blok E 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.15 – 19.15  

Møde nr. 

7 

Mødeleder  

Ahmad Nasser 

Evt. afbud sendes til 

Stine Kirk Jensen - stije@kolding.dk 

Deltagere    

Hamdi A. Mohamed, Signe Sørensen, Alexander Priesemann, Ahmad Nasser, Janni Juul Dyeremose, 

Ala Uqqar, Jannie Jensen, Jesper Stougård Baunbæk, Susanne Lindstrøm Laursen, Stine Kirk Jensen, 

Henrik Jørgensen og 2 elevrådsrepræsentanter  

 

 

Bemærkninger 

Afbud Henrik Jørgensen. Afdelingsleder Line Sønderby deltager som referent i stedet 

Jens Baj fra forvaltningen deltager i mødet 

De to elevrådsrepræsentanter deltager ikke i mødet 

— 

Dagsorden 

 

1. Skoleudviklingssamtalen 

Stine har den 15. april været til skoleudviklingssamtale og giver en melding derfra 

• Mødet er blevet rykket til maj. 

• Stine har været til møde med STUK. Vi får svar i maj. 

 

2. Økonomi 

Budget 24 

Skoleårets planlægning 

Jens Baj og Stine fremlægger tal og planer. Skolebestyrelsen drøfter eventuelle prioriteringer i 

forbindelse med næste skoleårs planlægning 

 

• Underskuddet skyldes overtalligt personale 

• Forvaltningen udsætter afvikling af 3 millioner kroner 

• Det tilstræbes at underskuddet er afviklet ultimo 2026 

 

 

3. Skolens 50 års jubilæum 

Koordinering med pensionister, bestyrelse og medarbejdere 

 

• Janni og Hamdi vil gerne i arbejdsgruppe. 

https://www.kolding.dk/


 

 

 

— 

Side 2 

 

4. Markedsdag 16. maj 2024 

Opfølgning fra sidst  

 

• 20% af overskuddet skal går til fælleskassen. 

• På dagen skal man købe papirpenge ved at indbetale til skolens Mobilepaybox. 

Papirpengene bruges i boderne og efter markedsdagen, laves der regnskab som 

afleveres på kontoret, som efterfølgende overfører de optjente beløb (minus 20%) til 

klassernes mobilepaybokse. 

• Skolebestyrelsen laver en vejledning til oprettelse af boks som skal sendes ud til 

forældrerådene. 

• Stine undersøger hvor mange klasser der har mobilepayboks eller konto i forvejen. 

 

5. Nyt fra Elevrådet 

Undervisningsmiljørepræsentanter 

• En elev fra 4 og en fra 5. årgang.  De runderer på skolen og ser om der er noget vi skal 

gøre bedre i undervisningsmiljøerne. 

 

6. Orientering fra Uddannelsesudvalget 

• Signe, Ahmad og Stine var til temamøde om børn og unges trivsel. De gav tilbagemelding 

derfra 

 

 

7. Orientering fra skolen 

• Praktisk musisk dag d.17/4 

• Blæserdag d.15/4 

• Ansøgning til Offerfonden er sendt. 

 

 

8. Eventuelt 

•  Næste møde: Indeklima 

• Susanne orienterede om GLO 


